
Fäxhult    PROTOKOLL 
Samfällighetsförening 
512 94 HOLSLJUNGA   2018-11-25 

 

Art: Styrelsemöte 

Tid: 11.00 – 12.00 

Plats: Hos Eira Hallikainen, Strandstigen 1 

Närv: Jan Unosson    

 Tony Hjortsberg 

 Lena Söderqvist 

 Eva Larsson 

 Eira Hallikainen 

 Johan Edgren 

Andreas Eriksson-Sik 

 

§  1 Mötets öppnande 
Ordförande hälsade alla välkomna, och förklarade mötet öppnat. 

 

§  2 Val av sekreterare 
 Till sekreterare för mötet valdes Eva Larsson. 

 

§  3 Val justerare 
 Till att justera dagens protokoll valdes Eira Hallikainen 

 

§  4 Dagordningen 
 Dagordningen godkändes. 

 

§ 5 Föregående mötes protokoll 
 Golvet i bastun är kvar att måla till våren. 

Andreas har haft mejlkontakt med kommunen angående sopstation, bollen 

ligger just nu hos kommunen. 

   

§  6 Ekonomi 
Alla medlemmar har betalat. Vi har ca 200.000:- på kontot. 

 

§ 7 Redovisning av arbetsgrupper 
 Bryggor: 

 - 

 

 Parkområde: 

 En röjsåg blir onödigt varm, vi funderar till våren vad vi gör åt det. 

 Service ? Ny röjsåg ?  Kostnader ? 

 



 Brunnar: 

Vi har bytt motorskydd. Det gamla var tydligen underdimensionerat. 

Det har fungerat sen dess. 

 

Vi har fått klagomål från några medlemmar om brunt vatten. Man kan sätta in 

ett partikelfilter till sin fastighet om man vill det. Styrelsen har varit i kontakt 

med Svenljunga Rör som gör detta för ca 2.500:- (filter, resa, arbete). Detta är 

inget som samfälligheten betalar utan var och en betalar för sitt eget filter. 

 

Vägar: 

Lamporna korsningen Holsjövägen-Björkvägen-Brunnsvägen samt lampan på 

Björkvägen fungerar nu äntligen, även Skogsvägen. Dock fungerar inte lampan 

på Ekstigen och Mossvägen än, men vi jobbar på det. 

 

Kommunen har ritat i vägarna som säkert alla sett. Kartan som vi hade från 

lantmäteriet var tydligen inte tillförlitlig.  Dom kommer i morgon 26/11 att 

börja gräva/borra för att kartlägga var berget finns för att kunna dra vatten och 

avlopp på bästa sätt. Vi har dock inte fått något besked om när det arbetet 

påbörjas d.v.s. dragning av vatten o avlopp. 

 

Sandlådorna till våra vägar är påfyllda. 

 

Aktivitetsanläggningar: 

Eva kollar var hon kan få tag i en ”pumpdusch” till bastun och priset på den. 

Andreas påtalade att han tycker att ved har försvunnit som tillhör Bastun. 

Vi har lite koll på detta, och hoppas att ingen ”lånar” ved där. 

 

Trivsel: 

- 

 

Hemsida: 

- 

 

Grannsamverkan: 

- 

 

 

 
§ 8 Kommande aktiviteter    
 Nu är det vintervila. 

 

 

§ 9 Övriga frågor 
Fanns inga 

 

 

 



§ 11 Nästa möte 
 

Nästa möte bestämdes till söndagen den 17/3 2019 kl 11.00 hos Tony på 

Brunnsvägen. 

 

 

 

§ 12 Mötets avslutning 
  

Ordförande tackade Eira för fikat och för visat intresse samt förklarade mötet 

avslutat. 

 

 

 

 Svenljunga 2018-11-25 

 

 

 

 Vid protokollet   Justeras 

  

 

 

 

 

 Eva Larsson    Eira Hallikainen 

  


